

**南亞路德會沐恩中學**  
申請中一自行分配學位面試通知(二零二五年九月入學)

面試日期：2025 年 3 月 8 日(星期六)

攜帶物品：(1) 由本校發出的邀請信，內附申請者之面試時間及編號

\*如透過電子平台申請，請出示電郵通知(可用電話或平板電腦展示)

(2) 附學生相片之手冊或成績表，以核對身份

服飾要求：便服或小學校服

面試形式：以英語及粵語進行

備註：(1) 所有申請者皆獲面試之安排，有關詳情已於日前透過郵遞(親身遞交者)或電郵方式(於電子平台申請者)發出，如申請者於 2025 年 2 月 25 日或以後仍未收到有關通知，煩於辦公時間內致電校務處查詢 (電話：2667 3129)。

(2) 如遇惡劣天氣，學校須停課，面試日期將改為 2025 年 3 月 15 日(星期六)，詳情將於學校網頁發放。

SALEM-Immanuel Lutheran College  
Notes for Parents on Interview for  
Secondary 1 Discretionary Places (Admission in September 2025)

Date of interview: 8<sup>th</sup> March 2025 (Saturday)

Items to bring: (1) The notification letter issued by our school, including the interview time and no. of the applicant.

\*For application submitted via e-platform, please show the notification e-mail.

(2) Student's handbook or report card bearing a photo of the applicant for verification.

Dress code: Casual wear or school uniform of primary school

Format of the interview: Both English and Cantonese will be conducted.

Remarks: (1) All applicants will be invited to attend an interview. A notification letter has been recently sent by mail (for application submitted in person or by mail) or by e-mail (for application submitted via e-platform). Applicants who do not receive any message after 25 February 2025 please contact the school office by phone (Telephone: 2667 3129).

(2) In case of bad weather conditions, the interview will be postponed to 15 March 2025 (Saturday). Please check our school website for bad weather arrangements for the interview in due course.